

Prevent Road Structure Collisions in 2 Steps!

Land Transport Authority

Before Driving Off

Check the overall vehicle height and adhere to speed & height limits

- Lower the rear platform or crane on vehicle.
- Measure the total height of vehicle, including its load and equipment. Apply for (auxiliary) police escort in advance, if the total height exceeds 45m.
- Lorry crane drivers, do ensure the audio buzzer is in working condition, so it can alert you to retract the crane before moving off!
- Comply with height limits and drive safely within the speed limit.





Inadequately retracted crane 🚫

Fully retracted crane

2 Plan your route

Plan your driving route in advance to ensure the overall vehicle height is below the height limit of road structures along the way.

For a list of road structures' height limits and road closures, log on to:

- prompt.lta.gov.sg > Help & FAQs > Permit for Vehicle Movement
 Suidelines and Requirements
- https://onemotoring.lta.gov.sg > Driving > Traffic Information
 Road Works > Traffic Updates, Road Closures & Road Works



- Causing fatal injuries or death to the driver, passengers, other motorists, or users of the road structures.
- Potential claims arising from the collision (e.g. repairs to the damaged structure and vehicles, personal injuries or property damage).
- Potential loss of income when the vehicle and driver are off the road.
- Prosecution proceedings and higher insurance premiums.

Maximum Penalties

Road Traffic Act	Offence	Fine and/or Jail		Driving Licence
Section 65A Cause heavy vehicle to collide with building or structure	First	\$5,000	2 years	2
	Repeated	\$10,000	5 years	
Section 79 Drive heavy vehicle more than 4.5m in overall height without police escort	First	\$2,000	1-3 years	Disqualified for at least 1 year
	Repeated	\$5,000	2-5 years	Disqualified for at least 2 years

HEIGHT LIMIT 4.5m

For more information, please visit our website: https://onemotoring.lta.gov.sg



撞毁公路设施 的简单步骤!

Land Transport Authority

开车前

预先检查车辆的总高度, 并时刻遵守车速及高度限制

- 把车斗或起重机吊臂收好。
- 测量车辆的总高度、承载的物品和设备的高度也必须 包括在内。若车辆总高度超过4.5米,必须提前申请辅
- 卡车起重机司机应确保警报器操作正常, 以便在开车 前,鸣响警报提醒司机收回未收起的吊臂。
- 严格遵守高度限制,并在准许的车速内,安全行使。





未完全收回的起重机吊臂 🚫

已收回的起重机吊臂

预先规划路线

为了确保车辆的总高度在沿途经过的公路设施限制下, 司机应该在开车前, 预先规划好行使路线。

有关公路设施的高度限制和道路关闭的讯息,请登录以 下网址:

- prompt.lta.gov.sg > Help & FAQs > Permit for Vehicle Movement
 > Guidelines and Requirements
- https://onemotoring.lta.gov.sg > Driving > Traffic Information & Road Works > Traffic Updates, Road Closures & Road Works

- 可能导致肇祸司机、乘客、其他司机或公路使用 者严重受伤或丧命。
- 因车祸而可能须赔偿他人损失(如设施和车辆的 维修费、赔偿伤者的医药费或财物损失等)。
- 因车辆损坏需维修和司机受伤无法开工而导致的 经济损失。
- 因车祸被起诉和须缴付更高的保险费。

最高刑罚

公路交通法令	违犯次数	罚款和/或监禁		驾驶执照
第65A节 导致重型车辆 撞毁建筑物或 设施	初犯	\$5,000	两年	2
	再犯	\$10,000	五年	
第79节 在无警方人员 护送下驾驶总 高度超过4.5米 的重型车辆	初犯	\$2,000	一至三年	吊销执照 至少一年
	再犯	\$5,000	二至五年	吊销执照 至少两年

欲知更多详情, 请浏览我们的网站 https://onemotoring.lta.gov.sg

2022年4月12日印制

所载信息于印刷时正确无误,并且会随时更改,恕不另行通知。



HEIGHT LIMIT 4.5m



